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Hei, 
 
Radøy Ungdomsråd har diskutert saken, og vi er positiv til gratis halltid i Radøyhallen for born og 
unge. Vi meiner dette vil auke interessa for fritidsaktivitetar for born og unge i kommunen. Og med 
lavare utgiftar for idrettslaga, blir det rimeligare for alle å delta på aktivitetane. 
 
 
Med venleg helsing 
Mathias Sævdal Bere 
Radøy Ungdomsråd  
 
 


